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Protokół Nr XXIV/2021 

z sesji Rady Gminy w Wojciechowicach, 

która odbyła się w dniu 25 lutego 2021 r. 

w sali narad Urzędu Gminy w Wojciechowicach 

 

     W obradach sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólny stan – 15 zgodnie z załączoną listą 

obecności do niniejszego protokołu ( nieobecna radna Marzena Pawlik), Wójt Gminy – 

Szymon Sidor, Sekretarz  Gminy – Agnieszka Łuba – Mendyk, Skarbnik Gminy – Sylwia 

Dzioba.  

 

Sesję rozpoczęto o godz. 10:07 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie XXIV sesji, stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu XXIII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

3. Przedstawienie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach (PSP w Bidzinach) prowadzonych 

przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2020 rok. 

4. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Wojciechowicach za 2020 rok. 

5. Przedstawienie sprawozdania z zadania pod nazwa „Realizacja gminnego programu 

usuwania azbestu w 2020 roku”.  

6. Przedstawienie przez Przewodniczącą Komisji Wspólnej Rady Gminy w Wojciechowicach 

opinii na temat procedowanych projektów uchwał. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia na 2021 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłaty za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Wojciechowice oraz specjalności i formy 

kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane, 

b) wyrażenia / nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2022 rok 

środków stanowiących fundusz sołecki, 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 2021-2029, 

d) zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

8. Wolne wnioski. 

9. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

10. Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

 

Ad.1 

 

Przewodniczący Rady Gminy w Wojciechowicach Grzegorz Wójcik otworzył XXIV sesję Rady 

Gminy w Wojciechowicach, poinformował, że obrady sesji są nagrywane i transmitowane, 

poinformował gdzie znajduje się klauzula informacyjna dotycząca RODO, stwierdził kworum 

rady na sali: na stan 15 osób, obecnych 14 osób. Następnie powitał przybyłych radnych, 

Wójta z pracownikami. 
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Przewodniczący Rady przedstawił powyższy projekt porządku obrad. 

Przewodniczący Rady : Zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Radny Damian Jędrzejewski: Zapytał jakie są konsekwencję ujawniania danych wrażliwych  

podczas sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik: Radni odbyli szkolenie z RODO, ujawnienie danych 

wrażliwych wiąże się z konsekwencjami prawnymi. 

Wójt Szymon Sidor: Każdy może przyjść na posiedzenie rady, nie wolno ujawniać danych 

wrażliwych. Ujawnienie danych prowadzi do sprawy w sadzie i wypłacenia odszkodowania. 

 

Głosowanie:   „za” -  14                   „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

Ad.2 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik: Zapytał czy są uwagi do protokołu z XXIII sesji Rady 

Gminy w Wojciechowicach. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z XXII sesji Rady Gminy w Wojciechowicach. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z XXIII sesji Rady Gminy  

w Wojciechowicach. 

Głosowanie:   „za” -  14                  „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

Ad.3  

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik: Zapytał czy są uwagi, pytania do przedstawionego 

sprawozdania. Sprawozdanie było udostępnione na tabletach radnych w programie E-sesja 

oraz na BIP Wojciechowice (Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).  

Nikt z radnych nie miał uwag do sprawozdania. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik: Zapytał czy są pytania, uwagi do przedstawionego 

sprawozdania. Sprawozdanie było udostępnione na tabletach radnych w programie E-sesja 

oraz na BIP Wojciechowice (Sprawdzanie stanowi załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do treści sprawozdania. 

Ad.5 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik: Zapytał czy są pytania, uwagi do przedstawionego 

sprawozdania. Sprawozdanie było udostępnione na tabletach radnych w programie E-sesja 

oraz na BIP Wojciechowice (Sprawdzanie stanowi załącznik do protokołu). 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do treści sprawozdania. 

Ad.6 
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Przewodniczący Rady: Poprosił Przewodniczącą Komisji Wspólnej o przedstawienie opinii na 

temat procedowanych projektów uchwał. 

Przewodnicząca posiedzenia Komisji Wspólnej Marianna Kaczmarska przedstawiła opinie  

z Komisji ( opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad.7 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Wójcik poddał pod głosowanie uchwały w sprawach: 

a)  przyjęcia na 2021 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłaty za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Wojciechowice oraz specjalności i formy 

kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XXIV/169/2021 

w sprawie przyjęcia na 2021 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłaty za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Wojciechowice oraz specjalności i formy 

kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane 

 

Głosowanie:   „za” - 14                  „przeciw” - 0                    „wstrzymało się” – 0 

 

b) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2022 rok środków 

stanowiących fundusz sołecki 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radny Damian Jędrzejewski: Wyraził swoje zdanie na temat wyodrębnienia funduszu 

sołeckiego w budżecie gminy na 2022 rok. 

Radna Monika Gałka: Wyraziła swoje zdanie na temat nie wyodrębniania środków na 

fundusz sołecki. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XXIV/170/2021 

 



4 
 

w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2022 rok środków 

stanowiących fundusz sołecki 

 

Głosowanie:   „za” – 11                   „przeciw” - 3                    „wstrzymało się” – 0 

 

 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 2021-2029 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XXIV/171/2021 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojciechowice na lata 2021-

2029 

 

Głosowanie:   „za” - 14                   „przeciw” - 0                   „wstrzymało się” – 0 

 

d) zmian w budżecie gminy na 2021 rok 

 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie treści uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XXIV/172/2021 

 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok 

 

Głosowanie:   „za” - 14                   „przeciw” - 0                   „wstrzymało się” – 0 

 

Ad. 8 - 9 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie radnych głosu w punkcie wolne wnioski. 

 

Posiedzenie XXIV sesji Rady Gminy w Wojciechowicach opuścili radna Krystyna Żądło i  radny 

Damian Jędrzejewski ( godz. 10:34). 
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Radna Monika  Gałka: Podziękowała Panu Wójtowi za uzupełnienie znaku. Kierownikowi 

Mierzyńskiemu za podcięcie drzew w parku w Kaliszanach. Kierownikowi Tomaszowi Gałęzie 

podziękowała za odśnieżanie dróg gminnych. 

Zwróciła się o podcięcie gałęzi nad figurką w Orłowinach. 

Radny Marek Wójcik: Poprosił Pana Wójta o przedstawienie procedury usuwania azbestu. 

Radny Tadeusz Kabat: Zwrócił się z zapytaniem do pana Wójta o konserwatora w OSP,  

poprosił o otaśmowane budynku po sklepie, który grozi zawaleniem obok remizy w 

Stodołach, 

wyprostować lampę przy remizie, postawić znak ostry zakręt w Stodołach – Kolonie, 

postawić znak ślepa droga w Stodołach – Kolonie za SKR Stodoły.  

Radna Anna Czajkowska: Podziękowała za odśnieżanie dróg. 

Radna Magdalena Kordek: Wydzielić miejsca parkingowe dla pacjentów Ośrodka Zdrowia  

w Wojciechowicach, zmiana organizacji ruchu pod Ośrodkiem Zdrowia w Wojciechowicach. 

Wójt Szymon Sidor: Odpowiedział na zapytania i wnioski radnych: zostaną wydzielone 

miejsca parkingowe, komisja objazdowa dla wszystkich radnych Gminy Wojciechowice, 

przedstawił procedurę usuwania azbestu z posesji mieszkańców, pismo w sprawie 

konserwatora w OSP zostało wysłane do Prezesa Głównego Zarządu Ochotniczej Straży 

Pożarnej. 

Przedstawił informację z działalności międzysesyjnej (informacja stanowi załącznik do 

protokołu). 

Radna Anna Czajkowska: Podziękowała za wyrażenie zgody na organizacje komisji 

objazdowej dla radnych.   

 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący zamknął obrady XXIV sesji Rady Gminy w Wojciechowicach słowami  

„ Zamykam obrady XXIV sesji Rady Gminy w Wojciechowicach”. 

Zakończenie sesji o godz. 10:50. 

 

 

Protokołowała  

Sulewska Katarzyna 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

 

    

 

 


